
Boliger: 
Bør bygge mindre boliger for eldre i sentrum m nærhet til helse, butikk 

Aktuelt og viktig med sentral beliggenhet, enkel leilighetsløsning. Fellesarealer inne/ute vil kunne gi bedre/lengre bomulighet hjemme. 
Trygghet i å ha sosialt nettverk rundt seg. 

Ønsker leiligheter m felles spise-/møteplass i midten (atrie) hvis man ønsker delta. Felles uteplass men mulighet for egen balkong, for 
felles hjelp og sosialt treffpkt. Felles vaktmester! I sentrum! 

Det vil bli veldig mange ledige hus sentrumsnært i nærmeste fremtid, bør kommunen ha planer for utnyttelse av hus og tomter? I stedet 
for bare å prosjektere nye boligområder? 

Bygge flere omsorgsboliger! 

Ønsker flere boliger tilrettelagt for eldre og uføre.  

Bygge mange rimelige boliger for eldre, med alt på ett plan. Er skuffet over at ikke Furumoen kunne bestå, samt at det kunne vært bygget 
nevnte rimelige boliger i den flotte skogen der. 

Evt bygge eldreboliger ved behov. 

Utbygging av omsorgsboliger må prioriteres! 

Åpenhet/info fra kommunen ift behov og ventetid på boliger og ulike plasser. Sikre areal nær Tjønnmos for fremtidig utvidelse(eks 
Tronstutomta). Avklare Eldrerådets rolle, er for anonymt for brukergruppa 

Opprettholde/tilrettelegge for gode bofellesskap m/fellesareal. 

Ambulerende vaktmestertjenester, hjemkjøring av varer, hjelp med vedbæring, snørydding o.l v/behov. Rimelige leiligheter nær sentrum 
for selvstendighet til tross for helse- og aldersbegrensninger 

Bygge eldreboliger 



Sentrumsnære boliger som ikke er for dyr. 

Bygg eldreboliger i sentrum, samtidig som en tar vare på trær og grøntareal. Natur er viktigere for helsen enn vi er klar over! 

Ønsker et bofellesskap med flere leiligheter og fellesareal. Og en vaktmester som er tilgjengelig. 

Tilrettelagte boliger for personer som ikke trenger sykehjemsplass, en form for trygdeboliger, gjennomgangsboliger -gjerne kommunalt 
drevet, også for unge voksne. 

Hvis det skal bygges kommunale/eldreboliger ønsker jeg at de bygges sentralt, men ikke i midt i bykjernen. Skjerm boligene for 
bykjernestøy. 

Tilrettelagte trygdeboliger. Sentrumsnære leiligheter for leie med felles arealer, tilrettelagt for eldre som klarer det meste selv. 

Et tun i forbindelse med bygging av tilrettelagte boliger -omsorgsboliger. Kan inneholde en liten butikk, kafè, pub, frisør m.m 

Utleieboliger med gode utearealer, sentrumsnært 

Synes det bør satses mer på utleiemuligheter. Det er dårlig på Tynset.  

Kommunen må ta initiativ til rimelige boliger for eldre i Tynset sentrum; bofellesskap! Kommunen må ikke bruke min tilstand som utg.pkt 
for planlegging, men de neste generasjoner skal det planlegges for 

Kommunen må bygge RIMELIGE boliger for eldre i Tynset sentrum. Dagens boliger er veldig dyre, utelukker mange i å kjøpe seg inn. 
Ønsker selv liten leilighet m uteområde i felles tun (bofellesskap) 

Sentrumsnære boliger som kan leies, ikke alle har råd til å kjøpe. 

Bygg små selvstendige hus; "tiny house", enkel livsstil, liten hageflekk 

Tror det er viktig for de eldre som må bytte bolig pga helse/helsehjelp, at det er tilrettelagt for sosial samhandling med andre. Uansett 
botilbud. 

Må være mulig å bo desentralisert for de som ønsker det. Å samle "alle" på en plass er negativt, 



Ikke gjøre det dyrere å bo (f.eks kommunale avgifter økning) 

Trygghet er viktig (praktisk hjelp hjemme, følge til frisør m.m, handling, ift økonomi). Ønsker at kommunen kan tilby leiligheter alle kan ha 
råd til, hvor trygghetsbehov (nevnt over) blir ivaretatt. 

Viktigheten av følelsen av selvstendighet og trygghet. Og møte med andre, har kjenninger som bor i egen leilighet men med felles 
utearealer og møteplasser, omsorg for hverandre, hjelpe hverandre 

Et slags halvkollektivt botilbud. F.eks AMFI. Boliger, frisør, kiosk, kafè hadde vært storartet. 

Viktig å opprettholde og utvikle helse- og omsorgstilbudet, som sprenges pga tilflytning av pensjonister fra nabokommuner. Viktig at 
kommunen er i forkant, for dette er og blir en stor utfordring 

Prioritere de med størst behov (jfr omsorgstrappa). Forhindre ensomhet. Unngå aldersghettoer. 

Kommunen bør ha en variert boligmasse. 

Se på andre løsninger enn leiligheter (eks rekkehus) 

At avstanden fra bosted til evt eldresenter ikke blir for stor 

Hvis jeg skulle flytte måtte det bli til et bofellesskap med fellesarealer 1.etg, evt heis 

Viktig med veranda i boliger for eldre, fin mulighet for frisk luft hvis nedsatt gangfunksjon. 

Bedre tilbud av bofellesskap!! 

Godt lys, sol, noe "utsikt" eller grønt er viktig! 

At det bygges tilrettelagte leiligheter for funksjonshemmede. At det satses på VFT/hjelpemidler slik at flest mulig kan bo lengst mulig 
hjemme. 

Mer tid og sos aktiviteter for eldre. Bofellesskap - egne leiligheter med fellesarealer for samkvem og sos møteplass (trygdeleiligheter). 
Skal være unødvendig å måtte "kjempe" om plass i omsb/sykehjem 



Ønsker å bo hjemme lengst mulig. Hjemmespl/hjemmehjelp er mulig løsning for å utsette institusjonsplass. Viktig å planlegge! Råd og 
hjelp fra bygningsteknisk rådgiver for 60 åringer? 

Legge til rette for flere valg av bomuligheter. Hva med boliger langs Glomma? Glomma terrasse med tilrettelagte leiligheter for eldre. 

Utvikle botilbud - leiligheter som kan kjøpes m/moderat standard og lave felleskostnader 

Vil man ikke bo hjemme som gammel, så må man slippe. Dvs flere og bedre eldreboliger 

Bofellesskap m/tilsyn bør økes, for å klare seg lengst mulig selv i trygge rammer. 

Flere forskjellige slags hus og boliger.  

1 Sørg for leiligheter med leiepris som det går an å leve med. 
2 motvirke ensomhet hos eldre og utsatte. 
3 bedre boformer f eks bofellesskap som dekker pkt 1 og 2. 

 

 

Boliger grendene:  
Håper kommunen kan bygge omsorgsleiligheter på Fåset. Det nye boligfeltet bør være en fin mulighet til det. 

Kommunen bør bidra i så stor grad som mulig til at det finnes leieboliger i grendene. Dette særlig for å gjøre eldre dager enklere for alle. 

Vi må få beholde Enan. 

Jeg bor på Kvikne. Når jeg ikke lengre klarer å bo hjemme, ev med litt hjelp, vil det være svært viktig for trivselen å kunne bli boende i 
bygda, f.eks på Enan. 

Bygge utleieboliger i nærheten av Enan 



Ang Kvikne: viktig at Enan består, m/hjemmetjeneste. Ønsker småhus/leil i tilknytning til Enan (som skissert av kommunedir. på 
bygdemøte). Tjønnmosenteret når Enan bli for "lett". 

 

Sykehjem: 
Viktig med nok sykehjemsplasser. Hvis min mann må flytte blir det til sykehjem. Hva skjer med meg da? Mitt ønske er å bo hjemme så 
lenge jeg er frisk og klarer meg selv. 

Ønsker å bo i egen bolig, men det er mer realistisk med sykehjemsplass. Jeg har forsøkt å delta på dagtilbud, men klarer ikke en hel dag. 
Det er ikke mulig å delta kortere tid, med tanke på transport 

Det burde vært egne "luftere" tilknyttet Tjønnmosenteret og andre sykehjem. Disse kunne ha ansvar for å ta med eldre/syke ut på en liten 
tur, gjerne hver dag. Viktig å holde på aktivitører! 

Ut ifra egenerfaring med familiemedlemmer mener jeg det er stort behov for aktivitører/miljøarbeidere, spesielt på institusjoner. 

Plasser nok på institusjon/tilpasset bolig når behovet melder seg. Må slippe årevis venting! 

Flere institusjonsplasser trengs, innbyggere er mye sykere da de får plass, og blir flere. 

"Tror" det er et klart forbedringspotensiale. Innføre maks ventetid for omsorgsbolig/sykehjemsplass når pas/pårørende ønsker det. Alltid 
ha ledig avlastn/rehabplass. 

 

 

Boliger Tronstutomta: 
Den gamle doktortomta overfor Tjønnmosenteret ville passet utmerket til boliger for eldre, dette kan det jobbes for, perfekt sted med 
nærhet til lege, butikker og andre tjenester! 



Ønsker at det blir etablert et godt bofellesskap i nærheten av Tjønnmosenteret, f.eks på Tronstutomta. Tror det vil være bra både for de 
eldre og for hjemmetjenesten. 

Utbygging av Tronstutomta til eldreboliger. 

Bygge mindre boliger på Tronstutomta, 35-45m2 med fellesrom. Boligene skal være fine og rimelige slik at det blir lav husleie! 

Tilrettelagte boliger på Doktortomta med felles møteplass ute og inne.  

Et godt botilbud for eldre i god nærhet til Tjønnmosenteret 

Bygge flere rimelige eldreboliger nær Tjønnmosenteret, Tronstutomta er glimrende for slik bygging. Da kan eldre bo lengre hjemme (i 
egen leilighet). Sykehjemsplasser koster kommunen dyrt. 

At det bør bli eldresenter på Tronstutomta/Tjønnmosenteret så kan alle som vil og kan bo sentralt. 

Eldreboliger på "Legetomta" 

Tilrettelegg for sentrumsnære boliger for salg og utleie ved Tronstutomta! 

Bygging av eldreboliger på Tronstutomta. 

Bygge eldreboliger som rekkehus i en bue, med sosialt rom/møteplass (også for unge) m middagstilbud i midten, på Tronstutomta. 
Generasjonsmøter er positivt! 

Det MÅ bygges boliger for eldre på Tronstutomta. Er sentrumsnært, med dagligvare like ved. Skaper trygghet for eldre (nær 
helseinstitusjon), kommunen sparer tid og drivstoffutgifter når de skal hjelpe 

Nå er det viktig å få fortgang i utbygginga av Tronstutomta. Gruppa "En aktiv alderdom" har lagt ned et stort arbeid som må bli hørt! En av 
de medlemmene burde vært med i Eldrerådet! 

At Tronstutomta, som ligger byggeklar, taes i bruk straks til eldreboliger. 

Mer utbygging av omsorgsboliger og sykehjemsplasser (doktortomta i Kongsvegen!) 



Flere omsorgsleil rundt sentrum, Tronstutomta er perfekt, nær Tjønnmosenteret! Og bygge på 3.etg på Tj.mos som planlagt! For få 
plasser i dag, dette er bare starten på eldrebølgen. Må tenke fremover!! 

Bygg omsorgsleiligheter på Tronstutomta. Husk garasjekjeller for ansatte og gjestebesøk. Bygg for fellesareal m/stue og tilgang til 
matservering. Husk: viktigst for helse og trivsel er det sosiale! 

Bygge ut eldreboliger på Tronstutomta. 

Bygge eldreboliger med fellesrom/areal for møteplass for beboerne. På Tronstutomta, pga nær Tjønnmosenteret, butikk og sentrum. Ikke 
dyrere enn at minstepensjonister klarer å finansiere å bo der. 

Bygg tun med seniorboliger/leiligheter på Tronstutomta. 

Kommunen bør bygge små, rimelige kollektiv/bofellesskap m uteareale, vaktmester ++. Tronstutomta og gamle kommunegarasjen? 

Eldreboliger på Tronstutomta. Lindberggården er svært skjemmende.  

Bygge leiligheter på barnehagetomta. Tilgang på vaktmester, helsetjenester og sosialt samvær. 

 

Legekontoret: 
Sørge for stabile fastleger. 

Mer kurs, bedre kommunikasjon og respekt 

Muligheten til å beholde samme fastlege over lengre tid. 

Men har hatt problemer med vikarleger på legekontoret i perioder. Ansett flere faste leger slik at alle legene følger opp "sine" pasienter, jfr 
forsøk i Alta kommune. 

For lite stabilitet og kontinuitet når det gjelder leger! 

Vanskelig å få fastlege pr i dag. Jeg bor på Tynset og har fastlege i Asker. 



Fastlegeordningen fungerer dårlig: vanskelig å vite hvem som er min fastlege. Folk kvier seg for å gå til en fremmed lege, som ikke har tid 
til deg og du går ut med en følelse av å være til bry. 

Viktigst å få orden på legesenteret, kommer også de yngre til nytte. 

Medisinsk behandling bør være raskere og mer tilgjengelig. Det burde også vært flere ulike leger på Tynset. 

Legekontoret; hvordan det IKKE fungerer slik det er i dag! 

Vi mangler fastleger, for mange vikarer. 

Få fastlegene til å bli værende! 

Fastlegeordningen på Tynset er en katastrofe. Fungerer ikke 

Fastlege dårlig. 

Mindre vikarer, sjelden samme person ved konsultasjoner. Vikarer tar ikke tak i situasjonen for å komme videre. Får "se an" ei stund, og 
tilbake til utgangspunktet ved neste besøk med nok en nye lege. 

Legevakten bør kunne logge seg inn på pasientens journal!!! 

Fastlegeordningen bør bli bedre. Frustrerende å skifte lege hele tiden. 

Etter å ha kontaktet lege, bestill time så raskt som mulig. Godta behandlingsplanen din raskere. 

Alt for lang ventetid for undersøkelser 

Fastlegeordningen! 

Blir nå 70 år -mangler fastlege (samme person/lege) 

Få stabil fastlegeordning med 1 stk lege å forholde meg til. 



Ingen fast fastlege lenger. IKKE BLIDE når man ringer LEGEKONTORET. 

-men tror det er god samhandling 
        

Fastlegen aldri tilgjengelig, er på kurs, i permisjon, har sluttet osv. -og det gir ingen tillit å bli henvist til ny lege hver gang! 

Hvordan komme til lege, kommunale kontorer når du ikke har bil? Ikke tilfredsstillende busstilbud. Vanskelig med parkeringsplasser nær 
legesenteret, alltid fullt. 

Manglende parkeringstilbud ved legekontoret. 

Ikke ledig parkering ved rådhuset/legekontoret 

 

Timebestilling: 
Har ikke vært hos lege på 10 år, prøvde å bestille time for ca 1 år siden, ga opp. Dette må bedres. 

Gjøre det litt lettere for eldre folk å få bestilt time hos lege på telefon. Ikke å må ringe til bestemte tider, og få time på visse tider. 

Timebestillingssystemet til legene kan bli bedre. 

Vanskelig å få godkjent time hos lege, får avslag ofte. Må søke om time flere ganger. 

Ikke bestandig enkelt å få legetime 

Men timebestilling av legetime er UPRAKTISK. Den krever langtidsplanlegging av den som skal bestille time. 

Vanskelig å bestille legetime også. 

Får ikke den timen jeg ønsker 

Omorganisering av legekontor har gjort det vanskelig å oppnå kontakt med skranken. Ulogisk og tidkrevende med timebestilling, føler seg mer 
avvist som pas. Spes de med demens og andre sårbare grupper. 
  



Det er vanskelig å planlegge ved bestilling av legetimer (samkjøring/miljø)  

Vanskelig/håpløst å bestille legetime. 

Legetjenesten i kommunen er en skandale. Timebestilling samt fastlegeordningen fungerer ikke!!! 

Mulighet for å bestille legetime frem i tid. 

Å bli bedre for å få time hos lege 

Blir usikker da legetimer avvises pga ikke akutt behov. Men har jo faktisk behov for disse timene også. Føler henvisninger fra lege til evt 
sykehusundersøkelser fungerer bra. 

Timebestillingen på legekontoret 

Å bestille legetime oppleves som en frustrerende affære, samt alle vikarene for fastlege. 

Det er for lite fleksibelt når en ikke kan bestille legetime frem i tid. Timebestillingssystemet på legekontoret må endres! 

Mulig om det er litt mer "fleksibelt" å bestille legetimer? Litt mer frem i tid, enn "på dagen-time"? Litt mer som før. Men Ok nå også. Men 
savner den gamle måten der. 

Timebestilling legetime. 

 

Nyby: 
Ingen anelse om hva Nyby er! 

Hva er Nyby, aldri hørt om 

Hva i all verden er Nyby? 

Hva er Nyby? 



Nyby er fremmed, men er pos til frivillig arbeid. Frykter ensomhet.  

Hva er Nyby? 

Nyby= frivillighet= falitterklæring fra stat/kommune. 

 

 

Annet: 

Fin kommune å bo og leve i :-) 

Takknemlig for all hjelp fra Tynsetsamfunnet. Har fått mange venner her. Ønsker å lære norsk språk og kultur, finne jobb og bidra i 
samfunnet som takk for alt Norge har gjort for min familie. 

Det er viktig for meg å ta vare på mine nærmeste lengst mulig. 

Jeg er gift, og min kone er god å ha. En større utfordring å være enslig, og ovennevnte gjenspeiler en del av svarene her. 

Jeg synes Tynset tar godt vare på oss pleietrengende/gamle. Mange gode hjelpere. 

Stå på! Stort sett veldig fornøyd! 

Denne undersøkelsen burde kunne besvares på internett. 

Ganske så mange ikke har fått denne skjema i Tynset kommune, bl.a min mann 

Takk til Bo- og leveundersøkelsen! Lykke til i videre arbeid for "Bu trygt heime"-reformen med dets fokus! 

Pos m Bo/leve-us! 

Tynset kommune gjør det de kan med sine ressurser. Opp til hver enkelt å forberede og tilpasse alderdommen, eks flytte til lettstelt 
leilighet i sentrum der en klarer seg sjøl. Flytte tidlig nok! 



Styrke de digitale kommunikasjonsplattformene for kommunikasjon mellom de offentlige tjenester og innbyggerne i kommunen. "De 
neste gamle" har vokst opp med digitale plattformer. 

Det burde være et sted hvor vi eldre kunne få hjelp til problemer med internett. Det dukker stadig opp problemer på IPAD! 

Synes at Tynset camping skal fortsette å være der, det er innfallsporten til Tynset og egner seg derfor til campingturister, som vi faktisk 
har mange av. Et evt varehus kan ligge et annet sted. 

Tragisk hvis Campen forsvinner og blir erstattet med byggvarebutikk, som det er nok av i området. 

Gi oss jobber. I vår status ansetter de oss ikke, bare gratis arbeidspraksis. 

Forebygging er viktig for å være selvhjulpen og bo hjemme. Dyre treningssentre og svømmehaller nedprioriteres, hva med gratis adgang til 
trening og svømmehall (ihvertfall for eldre og revmatikere)? 

Satse på trening tilrettelagt for eldre, gjerne på Frisklivssenteret 

Tynset Friskliv er helt fantastisk! Gruppetimer for eldre er ofte fulltegnet, hele året. Tips: Gi alle som fyller 70 år fem gratistimer der. De 
som går der fast kan være "faddere" hvis noen kvier seg. 

Frivilligsentralen, Mat og prat og biblioteket er gode tiltak og møteplasser, håper det består! Jeg er fornøyd med livet! 

Videreutvikle Frivilligsentralen 

Vennehjelp og nabohjelp viktig bidrag til velferd. Gleder både den som hjelper og den som trenger hjelp. 

Ikke fjerne eller avgiftsbelegge parkeringsplasser i sentrum eller andre steder på Tynset. 

Matvarebutikk i Tynset sentrum (torget eller Alti).  

Det mangler matbutikk i sentrum. 

Sørge for teleslynger i offentlige bygg og at de kan brukes. 



Det er for høye kommunale avgifter.  

Opprettholde linjer i vgs, må beholde lærerkompetanse, fremmer oppvekstvilkår i regionen. 

Øyelege ønskes. Prisutjevning både ift dagligvarer, små butikker og drivstoff. Vanskelig med el-transport pga få ladestasjoner. Kjemp for 
overførsel av midler til å opprettholde distrikts-Norge! 

Når en skal bo hjemme vil et tilbud om mer tilrettelagt skyss til/fra butikk evt aktiviteter være mulig, utenom taxi o.l. Spesielt for 
hjemmeboende utenfor sentrumskjernen, Haverslia, Veslebekkmoen o.l 

Ikke glem oss på Kvikne, alt dreier seg ikke bare om Tynset! Bedre offentlig kommunikasjon, pr i dag er det bare skolebussen som går, i 
skoleåret. 

Dersom jeg ikke får kjøre bil kan bostedet by på litt problemer, innkjøp, legetime ++ 

Vi bor langs riksvei 3 og må ta bil for å komme til byen 

For eldre; må kunne kjøre sjøl, evt taxi.  

Kommunikasjonstilbudet til/fra Kvikne må styrkes! Politikerne må ut i bygdene og høre hva de kan bidra med! 

TT-kort bør være differensiert kronebeløp etter hvor langt man bor fra Tynset sentrum. 

 Savner bygdebussen. 

For dårlig busstilbud Kvikne-Tynset 

Det er meget dårlig busstilbud 

Offentlig kommunikasjon eksisterer IKKE 

Viktig m enkel forflytning,off. transp fungerer dårlig, for lav støtte til taxi. 

En liten buss som man kan betale for for å komme seg til kirka f.eks. 



3000 kr i året på TT-kort betyr ikke mange turer 

Det bør være mulighet for flere hjemmehjelpstimer ved behov! 

For dårlig at skatteetaten ikke har timebestilling, dvs jeg får ikke hjelp til ligning og andre skattespørsmål uten å leie dette privat 
(kostbart). Er det ikke en serviceinstitusjon?? 

Forbedre kommunikasjon og tilgjengelighet til komm. helsetjeneste. Hjelpe og ikke minst opplyse pas både om tilbud de har hatt og har 
krav på. "På Tynset må man være frisk for å være syk" ønskes bort! 

Har bare mistet litt troen på hvordan helsevesenet i kommunen fungerer..... Alt for liten tid til å se "mennesket". 

Dårlig kommunikasjon mellom hjemmesykepleie og sykehuset 

Kommunikasjon mellom kommunehelsetjeneste og sykehus kunne vært bedre. 

Bedre kommunikasjon mellom ulike etater i helsevesen 

Bedre kommunikasjon, tilrettelegging, informasjon 

Ønsker bedre samarbeid og kommunikasjon mellom helsetjenestene og tryggere fastlegeordning. 

Bedre samhandling, og bedre kommunikasjon 

Bedre langsiktig planlegging og gjennomføring - info om tjenester. Legers kunnskap om helsetilbud. 

Flere yrkesgrupper inn. Alle trenger ikke helsepersonell. 

At alle tjenester leser epost daglig og har bedre samarbeid. 

Mangler vikar til BPA 

Her er kommunikasjon både ut til brukere og mellom helsetjenestene i kommunen alt for dårlig. Ikke minst på det psykiske tilbudet. 

Psykisk helse må ivaretas. 



Psykisk helse bør stå høyere i fokus. Flere psykologer i kommunen. For både unge og eldre. I Tynset kommune er det ikke mulig å få time 
hos en psykolog. 

Bedre tilrettelegging og tilbud for funksjonshemmede 

Utfordring: hjelp og støtte til demente/Alzheimer OG til de pårørende! 

Hjelp i huset, hjemmesykepleie om helsa blir dårlig. 

Hva med omvendt trygghetsalarm? Der brukeren selv flere ganger pr døgn må bekrefte at alt er bra? Hvis ikke går alarmen hos 
hjelpeapparatet. 

Tidsbruk i hjemmetjeneste kontra sykehjem 

Samarbeid: lege - fysio – kiropraktor 

Kontakt mellom lege, ergoterapeut uten å måtte være mellomledd. 

Sammenheng i tjenestene er viktig. Det er behov for egne koordinatorer av tjenestene for å kunne skape sammenheng og sikre kvalitet i 
tjenestene. Rene koordinatorstillinger! 

Har det bra her i Tylldalen 

Det er noen som ikke tåler at noen går en tur på Kvikne. 

Det anbefales å flytte til sørsiden av landet med et varmere klima. Takk. 

 

Fysisk tilrettelegging: 
Rydd i butikkene, de er ufremkommelige! Heldigvis kan jeg fremdeles gå litt, men finner knapt plass å sette fra meg rullestolen pga 
reklameskilt og stativer. Nærmest umulig inne i butikker! 

Butikker og butikksentre er ufremkommelige med rullestol! 



Har hatt med noen i rullestol på tur. Veldig vanskelig på vinterføre! Spesielt på togskinneovergangen. 

Kan være problemer på vinter, på fortau og gangfelt med dårlig brøyting for rullestol 

For mange ubrukelige HC-plasser 

En del hindringer for fysisk funksjonshemmede 

Gatelysene bør stå på frem til kl 24 høst/vinter, alle dager  

Gatebelysning på turvei/"Elveveien". 

Gatelys i Tufteveien. 

Mere gatebelysning. 

For tidlig slukking av gatelys 

Mangler delvis gatebelysning. 

Mangler gatelys flere steder. 

Mangler gatelys. 

Gatelys kunne lyst hele tiden. 

Vi har 410 m til hovedveien, ikke gatelys. 

Lys eller andre tilbud eksisterer IKKE 

Ingen gatebelysning der jeg bor. 

Noen veier/gater mangler lys! 

Savner gatebelysning 



Kryss veg/gangveg kan bli bedre opplyst enkelte steder 

Ikke god nok belysning. 

Noen veier/gater mangler gatelys. 

Mangelfull oppfølging på gatelys. 

Trenger bedre belysning og bedre veivedlikehold  
 
Skulle vært mere gang og sykkelvei og at det var gatelys  

Bor avsides. Ikke noe gatelys eller benker her. 

Det er for mye gatebelysning. 

Godt med gatelys.  

Tja -gatelys ja, men ellers dårlig. 

Mangler gatelys gang og sykkelvei. 

Savner flerbruksløyper på vinteren, til ski/sykkel/truger osv, altså scooterspor 

Da jeg har en firhjuling så er det mye dårlige sykkel- og gangveier. 

Oppgradering veier/gangveier uten asfalt. Fortsette vårpuss utenfor sentrum. Syklister, sparkesyklister og elsparkesyklister må kurses i 
trafikkregler (politi, skole, hjem). Gatelys fra jernbaneundergang 

Grusveier kan vedlikeholdes oftere. Om vinteren er fortauene i Parkveien veldig glatte. 

Utnytte mulighetene bedre for å bruke spark på vinterføre (ift strøing). Sentrum er organisert for mye på bilens premisser. 
Problemer med strøing over hele gangveien, som vanskeliggjør spark 

Elendig grusveg! Støv o.l 



Sykkel og gangvei nedover mot Kjæreng begynner å bli dårlig. 

Mangler sykkel/gangvei langs riksvei 3 

Mangler gang og sykkelvei 

Mer gang og sykkelveg 

Ønsker oss gangsti/sykkelsti 

Mangler gangvei!!! 

Få veier med fast dekke. Grisete veier vår og ved nedbør. 

Dårlige veier=grus. Mangler fortau. 

Skulle hatt gang/sykkelbane. 

Tenk tilrettelegging utenom sentrum -m gatelys gang/sykkelvei til Tynset. 

Satses for mye i sentrum. For dårlig utenfor sentrum! 

Ikke nok tilrettelagt utenfor sentrum 

Bra i sentrum men ikke noe lenger unna 

Ikke mange benker 

Kan bli flere hvilebenker 

Mangler hvilebenker på en del turstier. Samarbeid med kommunes turlag? 

Ønsker flere hvilebenker 

Lite hvilebenker. 



Det er få benker å hvile. 

Lite benker o.l for å hvile. 

Kunne vært flere hvilebenker. 

Hvilebenker 

Hvilebenker i turområdene/nærområdene, eks Haverslia 

Flere hvilebenker 

Finnes ingen hvilebenker. 

Det er over 400 m (del m skogsvei) til hovedveien, ingen benker 

Flere hvilebenker ut fra sentrum. 

Flere benker 

Ingen hvilebenker 

Kanskje flere benker? 

Lite hvilebenker 

Ikke nok kvilebenker 

Kunne vært noen hvilebenker. 

Flere benker 

Kan med fordel settes ut flere benker. 

Kunne vært satt ut hvilebenker! 



Ønsker benker. 

Kunne vært flere benker. 

Hvilebenkene bruker jeg ikke. 

 

 


